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IFK Mariefred Innebandysektionen

Verksamhetsberättelse 2020

Vid start av året var fyra matchspelande lag och en bollskola igång. Allt matchspel avstannade
i mars på grund av Coronapandemin, men lagen fick fortsatte med sina träningar t o m
april/juni (vissa lag vet vi har till största del spelare som bara kör innebandy som lagsport och
då låter vi de lagen ha en längre säsong).

Till höstuppstarten stod ett herrlag redo att utmana div 3 Södermanland, utöver 5
barn/ungdomslag inom sektionen. Kul! Det har inte funnit seniorverksamhet sedan 2014/2015
då herrjuniorerna gjorde ett sista försök att hålla verksamheten igång. Damerna slutade redan
året innan.
Höstsäsongen startade upp och matcher pågick i oktober sedan stängdes all matchverksamhet
ner igen av andra vågens Coronapandemi. Denna gång blev det även stopp på träning för -4:or
och äldre, vilket drabbade det nystartade herrlaget.
Under året hade vi ca 120 aktiva spelare, varav 6 av dessa är tjejer.
Vi har 27 ledare inom sektionen. 2-3 killar från P07/08-laget hjälper till som tränare i
bollskolan på söndagar! !
Vi nyttjar mest Hammaren som tränings-/matchhall.
Sektionsstyrelsen har bestått av Kerstin Furustig, Anders Lindahl, Marie Hillblom och
Caroline Sebö. Annelie Lundell var med som mentor. Ingen tog på sig rollen som ordförande
dock.

Dessa lag har vi inom sektioneI1 HT 2020:

H3 Seriespel 17 spelare
P05/06 Seriespel 14 spelare
P07/08 Seriespel 22 spelare
PF09/10 Sammandrag 16 spelare
PF11112 Sammandrag 23 spelare
PF13 Sammandrag (först året) 17 spelare
Bollskola l h träning 15 spelare

Ekonomi:
Innebandysektionens verksamhet har under 2020 haft kostnader på 157 tkr*.
Intäkterna var 169 tkr* (64% är från spelaravgifter). Rörelseresultat blev + 11 tkr.
*Kioskpengar ej inräknade i denna redovisning, då dessa pengar bara går via sektionen direkt till
lagkassoma. Se hela ekonomiska redovisningen separat.
Spelaravgiften var för säsong 20/21; 700 kr för "sammandragsspelare", 1100 kr för
"seriespelare", seniorer 2000 kr och gratis för bollskolan.

Övrigt
Föreningen har denna säsong haft en aktiv domare i distriktsnivå.
Nästintill allledarutbildning ställdes in detta år. DM, cuper och läger ställdes in.
Inget mLKUL arrangerades heller.
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Herrlaget H3

Våren 2020 böljade vi med provträningar några söndagar rör att se om det fanns ett intresse ror att starta
upp ett herrlag i Mariefred. Juni beslutade vi att det fanns ett stort intresse då så många killar kom och
provspelade.
Efter sommaren böljade vi på riktigt och hade 2 träningar iveckan och jobbade för få ihop en grupp.

Den 4 november blev vår sista träning innan vi fick ställa in allt pga Codvid- 19. Då hade vi fått ihop 22
träningar, 2 träningsmatcher och 4 seriematcher. Vi avslutade sista matchen mot Flen med vinst.

Huvudtränare Martin Dalen och lagledare Anki Licke

P 05/06

Våren 2020
Vi var få spelare under våren. Merparten var 060r. Seriematcher stoppades mitt i p g a pandemin. Vi
fortsatte träna med omkring 70 % imedelnärvaro ända in i juni. Vi hann med att mäta våra styrkor
(med hjälp av ett gäng 04or) i en spontantumering i Västerås under sportlovet som vi VANN! Två 04-
killar har under 19/20-säsongen varit med och tränat/spelat med oss merparten som hjälptränare,
Lukas Eckervig och Simon Dahlen. Annelie Lundell gjorde sin sista säsong som huvudtränare. Vi
avslutade med en brännbollskväll på Midsommarängen. Spelarna mot föräldrarna. Hemligt vem som
vann. Vår centerspelare Lukas Johansson fick pris som lovande 15-årig idrottare inom klubben.

Hösten 2020
Starten blev så lyckosam. Ny tränare i form av Peter Johansson och en massa gamla och nya spelare
som klev in /tillbaka i laget. Så kul! Bra blandning mellan 050r och 060r. Vi har två 070r också som
alltid varit med i laget. Vi startade upp träningarna vid skolstart. Hösten inleddes med två matcher, en
hemma en borta, sen så satte corona stopp för flera matcher. Vi tränade på inne tills det blev stopp
kring jul med allt. Inget DM ingen luciaturnering, mm. Men vi hann med den obligatoriska
traditionella övernattningen i Hammaren i oktober.
Detta är ett tränarsuget Jag glädjande nog trots uteblivna matcher. Träningsnärvaron är 100% då man
inte har "snuva".

Tränare under säsong 20/21 är Peter Johansson, Andreas Dahlin och Annelie LundelI. Lagledare
Jörgen Ekblom
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PF 07/08

Våren 2020
Laget spelade säsongen 19/20 i B1å klass B (seriespel)
Vi hade ratt ihop laget bra och vi spelade väldigt bra Innebandy. Under vårsäsongen hann vi med att
spela 5 seriematcher med väldigt goda resultat, men med den kommande pandemin så ställdes våra
sista 3 seriematcher in och vi avslutade säsongen i förtid.
Säsongen 19/20 så slutade vi på en 4:e plats i serien med 3 Nykvams lag före os i tabellen, vi var
mycket nöjda med vår säsong. Medelnärvaro under våren har varit på 72 % för våra 23 spelare.

Hösten 2020
Vid uppstarten september 2020 så hade vi 23 spejare i truppen och vi fick även in 3 nya spelare. Vi
startade träna den 2: a september och hade 20 spelare närvarande vid vår första träning, då
fotbollssäsongen fortfarande var igång så hade vi endast en träning i veckan. I slutet av september så
började med våra ordinarie träningar 2 ggri veckan och hade väldigt bra uppslutning, vi tappade några
spelare som valde att sluta och vi är nu 22 spelare i vårt lag.
Vi började seriespelet i oktober med gott resultat men vi hann endast spela två seriematcher innan
övriga matcher ställdes in pga. pandemin. Medelnärvaro under hästen har varit på 73 % för våra 22
spelare.

Tränare var Peter Nordsten, Christian Hällsten, Benny Åkesson och lagledare Marie Freij.

FP 09/10

Våren 2020
I januari 2020 hoppade våra unga tränare av sitt uppdrag p g a skolarbete och jobb.
Vi hade då föräldramöte tillsammans med Johan Holmberg och Annelie Lundell från styrelsen för att
försöka lösa problemet. Det beslutades att lagledaren skulle skapa ett föräldrarschema där alla
föräldrar rar minst 2 tillfällen att leda laget. Det har löst det mest akuta problemet men tyvärr finns det
ingen lösning framöver. Alla är tillfrågade om att ta på sig tränarrollen men har tackat nej. Om det inte
finns några tränare till nästa säsong så kommer vi inte ha något lag.
Pga pandemin så avslutades säsongen i förtid. Sista träningen hölls den 25 mars: Ingen avslutning
hölJs.

Hösten 2020
Vid höststarten tog 4 föräldrar på sig tränaransvaret. Det var ett föräldrarteam med erfarenhet av
innebandy. Träningstiderna låg kvar onsdagar och söndagar. Första träningen var den 20 september i
samband med att fotbollen började avsluta sin säsong.

Träningarna fokuseras på grunderna i innebandy med passningar, skott och positioner. Träningarna
startas med uppvärmning och kondition och övergår sedan i olika övningar samt speJ/match. Sedan
hösten 2020 spelar laget i sammandragserie Blå C. Laget var från september ca 20 spelare men efter
avgifterna är betalda så består laget av 16 spelare. På träningarna närvara ca 10-15 spejare. Det är 9
spelar född 2009,6 spelar född 2010 och 1 spelar född 2011. Det var 2 sammandrag planerade på
hösten varav l genomfördes, det andra sammandraget ställdes in pga Covid -19.

Tränare: Emma Karlsson, Anders Linder, Sara Nordgren, Malin Lundholm
Lagledare: Kristin Jägberger Gustavsson
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FP 11/12

Våren 2020
Under våren 2020 spelade laget två sammandrag och fortsatte att kämpa mot motstånd som var för
svårt och det märktes att det böljade påverka spelarna. Vårsäsongen avslutades hastigt i förtid pga
Covid-19.

Hösten 2020
Laget fortsätter som ett mixat lag med pojkar och flickor födda 2011 och 2012. När det gäller truppen
har antalet flickor minskat och antalet födda 20 Il ökat något. Laget har ökat antalet träningar till två
per vecka. Laget har dragit sig ur sammandragsspel då nivån bedömdes som för svår. Pga Covid-19
har det inte varit möjligt att ordna träningsmatcher som tänkt som ersättning för uteblivna
sammandrag. På träningarna fortsätter vi jobba med de grundläggande fårdigheterna i innebandy. På
en av träningarna blir det matchspel på "riktigt" plan för åldersgruppen. Under hösten har vi också
fokuserat på ordning och reda på träningarna och hur man är en bra lagkamrat.

Tränare
På tränarsidan fortsätter Caroline Sebö och Jörgen Forsberg. Under hösten har tränarstaben utökats
med David Norman, Daniel Glennemo och Pontus Lindholm.

Bollskolan

Våren 2020 alla födda 2013/2014 fortsatte med bollskolan fram till sista mars. Henrik Ryden och
Mikael Andersson drev detta på söndagseftermiddagarna i skolans sporthall.

Hösten 2020_så startade en ny bollskola igång i okt. Nya barn i 5-6 års åldern får nu chansen att prova
på sporten. Bra med ledare och hjälptränare från spelare i P07/08-laget.



Resultat 2020
IFKMariefreds Innebandysektion
Ingående balans

Swedbank konto (20-01-01) 209861

Inkomster Budget
Sektionavgifter 108250 81600

Bidrag kom/stat 48245 75000

Övriga intäkter 12384 3000

Sponsorintäkter O
Kiosk in 22331

Summa inkomster 191210 159600

summa ingående + inkomst 401071

Utgifter
Serieanmälan/ förb avg 31100 20000

Licensavgifter 22470 8500

Lokalhyra 31776 50000

Domarkostnader 17914 30000

Kläder/Material 34683 10000

Utbildningar 1600 10000

Kostnad till klubbkansliet O
DM / Cup 5150 8000

Bank/Möte/Övrigt 12706 13000

Kioskut 41434

Summa utgifter 198833 149500

Utgående balans

Swedbank konto (2020-12-31) 202238
summa utgående + utgifter 401071

Kommentarer till resultatet
* Diff kiosk beror på att klubben betalade ut en stor klumpsumma till sektionen
sista dec -19 och sektionen vidareutbet till lagen jan/feb-20.
*Bidrag, hyra, utbildn och domarkostn blev lägre än beräknat p g a bl a
inställda matcher och träningar. (restriktioner p g a covid-19)

*Sektionen budgeterade inte för ett herrlag, därav många skillnader
på inkomst- och utgiftssidan.
*1övriga intäkter så finns det en återbet för en inställd cup.
Dom pengarna har bet tillbaka till laget i juli som är reg iövr u

* Domarkostnaden avser herrlag 8560 kr och barn/ungdom 9354 kr

Årets resultat
-7623


